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Svar paå  motion om trafiksaäkerhetskarta 
 

Sverigedemokraterna i Lekeberg har lämnat in en motion där man uttalar ett behov 
av att upprätta en trafiksäkerhetskarta över de vägsträckor där skolskjutsar färdas.  

I Lekebergs kommun finns i dag ungefär 1000 elever och av dessa så är omkring 500 
beviljade skolskjuts. Merparten har beviljats skolskjuts på grund av avstånd, och 
resterande elever av särskilda skäl. 

Kultur- och bildningsnämnden har efter att Länstrafikens tjänster ersattes av egna 
skolskjutslösningar arbetat aktivt för att optimera skolskjutsarna. Arbetet innebär 
också att utvärdera trafiksäkerhetsläget för berörda vägsträckor och hållplatser.  

Kultur- och bildningsförvaltningen har under 2019 ingått ett samarbete inom 
området för trafiksäkerhet med den externa parten Nationalföreningen för 
trafikfrämjande (NTF). Det pågående samarbetet har kopplingar till Lekebergs 
kommuns eget arbete kring skolskjutssäkerhet. 

NTF hjälper kommunen att göra en övergripande trafiksäkerhetsbedömning av bland 
annat de vägar och hållplatser som elever kommer i kontakt med. Arbete är en viktig 
del i det skolskjutsutvecklingsprojekt som pågår under Kultur- och 
bildningsnämndens ledning.  

Trafiksäkerhetskartläggningen kommer att kunna fortsätta även under år 2020 tack 
vare tilldelade utvecklingsmedel. Kartläggningen behövs för att skapa tydliga direktiv 
som gör det möjlig för kommunen att kunna fatta beslut om skolskjuts på likvärdigt, 
rättssäkert och kostnadseffektivt sätt. 

Kommunstyrelsen bedömer att det i dag pågår ett systematiskt arbete med att 
kartlägga trafiksäkerheten för skolskjutselever i kommunen och anser därför att 
motionen om trafiksäkerhetskarta ska anses vara besvarad. 
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